
Goedemiddag, 

Ik woon aan de Hoopjesweg en ik vind het een fijne buurt om te wonen. Er zijn echter wat 
problemen. De hoopjesweg ziet er op het moment een beetje saai uit, terwijl het grenst aan het 
mooie Veen. Voor onze woningen is de straat met aan de andere kant een beetje gras en 
daarna de begraafplaats. Ooit stonden in dat stukje gras bomen, helaas zijn die weggehaald en 
zijn er geen nieuwe bomen voor in de plaats gekomen, terwijl dit toendertijd wel is beloofd. 
Er zijn te weinig parkeerplaatsen waardoor auto's en vrachtwagens zo nu en dan in het gras 
gaan staan waardoor t laatste stukje groen in onze buurt ook kapot gereden wordt. Als er meer 
parkeerplek is en meer groen, veranderd de hele uitstraling van de buurt. Het jongerenhok aan 
het eind van de straat is soms ook een probleem. Dat het soms erg luid is, is niet zo erg. Maar 
de troep is wel jammer, en de jongeren die er hangen rijden vaak veel te hard door de straat 
heen waardoor het onveilig is voor de kinderen van de buurt om buiten te spelen, maar ook 
voor andere bewoners als ze bijvoorbeeld oversteken om de hond uit te laten of om in de auto 
te stappen. Het laatste probleem dat ik graag wil aankaarten is de verkeersveiligheid in de 
buurt in zijn algemeen. De rotonde die onze straat in loopt is gevaarlijk, automobilisten zien 
fietsers vaak niet goed aankomen en rijden vaak door terwijl fietsers voorrang hebben, dit 
creëert erg gevaarlijke situaties op de weg. Het kruispunt voor de Shell is ook erg gevaarlijk 
voor fietsers, om dezelfde reden, automobilisten zien ons vaak niet goed aankomen. Ik heb dit 
probleem eerder aangekaart bij de gemeente, helaas is daar tot op heden nog niks mee gedaan. 
Het rode dorp is een heel fijne plek om te wonen, met een paar aanpassingen is dat het nog 
voor vele tientallen jaren. Ik hoop dat jullie hier wat mee kunnen en zo ook een idee hebben 
wat hier in de wijk speelt. 

Met vriendelijke groet,
Kaj Treep


